
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testületének Egészségügyi és Környezetvédelmi 
Bizottsága   2011. szeptember 15-én 8:00  órai kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal tanácstermében megtartott 
nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dzsupin Imréné  elnök, Borbás Elvira tag, Füzesi Péter Pálné tag.

Meghívottak:    Juhász Sándor polgármester
  Dr. Páczi Antal alpolgármester
  Szalai Gábor OKKSB  elnök
  Dr. Pácziné Félix Anna PTB elnök
    

Dzsupin Imréné elnök: Köszönti a megjelenteket a bizottsági ülést  8.00 órakor megnyitja. Megállapítja, 
hogy három bizottsági tag megjelent, a bizottság ülése határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót, a jegyzőkönyv hitelesítésére  Borbás Elvira  bizottsági 
tagot kéri fel. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a jegyzőkönyv vezető és a hitelesítő személyére tett 
javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta. 

Javasolja, hogy a napirendi pontokat egészítsék ki egy 5. napirendi ponttal: a köztisztviselők illetményéről, 
munkavégzéséről, valamint a köztisztviselők juttatásairól és támogatásairól szóló rendelet megalkotására és a 
6. pont lenne az egyebek. Javasolja a következő napirendi pontok elfogadását:   1. A II. háziorvosi körzet 
indítása  lehetőségének  megbeszélése,  2.  A  ceglédi  szakellátáshoz  való  tartozás  lehetőségének 
kezdeményezése, 3. Zöld Erdő Kör beadványának tárgyalása, 4. Környezetvédelmi nap előkészítése, 
5.  A  köztisztviselők  illetményéről,  munkavégzéséről,  valamint  a  köztisztviselők  juttatásairól  és 
támogatásairól szóló rendelet megalkotására javaslat, 6. Egyebek. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság  a napirendi pontokra, azok sorrendjére tett javaslatot 
3  igen szavazattal elfogadta.

 1. A II. háziorvosi körzet indítása lehetőségének megbeszélése

Juhász Sándor polgármester: A II. háziorvosi körzet indításának nincs akadálya, Dr. Páczi Antal házi orvos 
is egyet  ért  vele,  természetesen a saját  felszerelését  nem akarja oda adni.  Egy laptop is elegendő lenne, 
kellene egy gyógyszer  szekrény.  Rendelést  úgy lehetne megoldani,  hogy az egyik  héten az egyik  orvos 
délelőtt a másik  héten délután rendelnének. 

Dr. Páczi Antalné: Nem csak egy laptop és gyógyszerszekrényre van szükség, hanem kell nyomtató,  az 
asszinsztens nőknek egy számítógép tartozékokkal együtt. 

Juhász Sándor polgármester: Akkor összesen három számítógépre van szükség.

Borbás  Elvira  tag: Szükség  van  2.  háziorvosra,  de  előtte  meg  kell  vizsgálni  a  körülményeket,  mert 
gyakorlati okok miatt nem valósult meg eddig sem. Javasolja, hogy a bizottság elnöke és Dr. Páczi Antal 
mérjék fel a helyzetet és tegyenek javaslatot arra vonatkozóan, hogy lehetséges a megvalósítás vagy sem. 
Amennyiben mindenki pl. az ANTSZ is azt mondja, hogy megvalósítható, akkor lehet meghirdetni az állást. 
Javasolja a következő határozati javaslatot a bizottságnak elfogadni: Az Egészségügyi és Környezetvédelmi 
Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2. háziorvosi körzet kialakításához a javaslatot Dr. Páczi 
Antal  és Dzsupin Imréné készítsék elő a 2011. októberi soros ülésre. 

Dzsupin Imréné elnök:  Kéri a bizottság tagjait, hogy aki egyetért a  határozati javaslattal az kézfeltartással 
jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  9/2011.(IX.15.) EKB
       határozata

                                 A II. háziorvosi körzet indítása lehetőségéről

Az Egészségügyi és  Környezetvédelmi Bizottság javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy a  2.  háziorvosi 
körzet kialakításához a javaslatot Dr. Páczi Antal  és Dzsupin Imréné készítsék elő a 2011. októberi soros 
ülésre. 

Határidő: 2011. októberi soros ülés
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

  Dr. Páczi Antal alpolgármester

 2. A ceglédi szakellátáshoz való tartozás lehetőségének kezdeményezése

Dzsupin  Imréné  elnök: Régebben  is  felvetődött,  hogy  ne  Kistarcsához,  hanem  a  ceglédi  kórházhoz 
tartozzon  Monorierdő  és  fel  kell  venni  a  kapcsolatot  a  kórház  igazgatójával.  Akkor  a  kezdeményezés 
annyiban maradt, de most ismét felvetődött és kéri a bizottság tagjait, hogy mondják el véleményüket.

Borbás Elvira tag: A kezdeményezés jó és javasolja, hogy a Polgármester úr és bizottság elnöke vegye fel a 
kapcsolatot a ceglédi kórházzal. 

Juhász Sándor polgármester: Fel fogja venni a ceglédi kórházzal a kapcsolatot. 

Dzsupin  Imréné  elnök: Javasolja  a  következő  határozati  javaslatot  elfogadni:  Az  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a szakellátási besorolás nem a kistarcsai 
kórházhoz, hanem a ceglédi kórházhoz tartozzon. Ennek érdekében bízza meg  Juhász Sándor polgármestert, 
Dr. Páczi Antal alpolgármestert  és Dzsupin Imréné bizottsági elnököt, hogy vegye fel a kapcsolatot a ceglédi 
kórházzal. 
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  10/2011.(IX.15.) EKB
       határozata

                                 A II. háziorvosi körzet indítása lehetőségéről

Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  szakellátási 
besorolás  ne a kistarcsai  kórházhoz,  hanem a ceglédi  kórházhoz tartozzon.  Ennek érdekében bízza  meg 
Juhász Sándor polgármestert, Dr. Páczi Antal alpolgármestert  és Dzsupin Imréné bizottsági elnököt, hogy 
vegye fel a kapcsolatot a ceglédi kórházzal. 

Határidő: 2011. novemberi  soros ülés
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

   Juhász Sándor polgármester 
   Dr. Páczi Antal alpolgármester
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 3. Zöld Erdő Kör beadványának tárgyalása

Juhász Sándor polgármester: Nem csak a beadványt adták be az önkormányzathoz, hanem már Gödöllőn 
is megtették a feljelentést. Javasolja azt, hogy a bizottság javasolja a képviselő-testületnek az általa megírt 
válasz megküldését Dr. Práczki Péternek. 

Borbás  Elvira  tag: Akkor  a  határozat  tervezet,  hogy az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
javasolja a képviselő-testületnek, hogy Juhász Sándor polgármester úr válaszlevelét juttassa el az érintetthez. 
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  11/2011.(IX.15.) EKB
       határozata

                                 dr. Práczki Péter beadványáról

Az Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  Juhász Sándor 
polgármester úr válaszlevelét juttassa el az érintetthez. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

   Juhász Sándor polgármester 

 4. Környezetvédelmi nap előkészítése

Dzsupin Imréné elnök: Tájékoztatja  a  bizottságot,  hogy tavaly is  nagy sikere  volt  a  környezetvédelmi 
napnak. 2011-ben újítani szeretnének, ezért az Egészségügyi és Környezetvédelmi  Bizottság meghirdeti „Az 
Erdők Nemzetközi Éve” alkalmából a   képzőművészeti pályázatot. A pályázat meghirdetői első alkalommal 
hívják vetélkedőre a monorierdői tehetségeket az óvodástól  az általános iskolás korosztályon keresztül  a 
felnőttekig.  A pályázat  címe:  „Élet  az  erdőkben”.  A beküldési  határidő  2011.  november  5.-e  lenne,  a 
környezetvédelmi nap 2011. november 12-re van tervezve, de ez még változhat. 

Borbás Elvira tag: Az Egyesült Nemzetek Szervezete a 2011-es évet az erdők évének minősítette és ehhez 
csatlakozna az önkormányzat ilyen módon. Az iskola egy témahetet szervez „Erdők élete” címmel. Mivel ez 
egy rajz  verseny a  végén csinálnának  egy ünnepélyes  zárást  az  iskolával  együtt  és  kis  díjat  adnának a 
nyerteseknek.  A pályázatot  a  helyi  újságban  meghirdetik,  az  önkormányzat  felé  az  a  kérés,  hogy  a 
pályázatokat  befogadja.  A  környezetvédelmi  napra  a  bizottság  nem  kér  fedezetet,  mert  benne  van  a 
programba. 
Juhász  Sándor  polgármester: Kéri  a  bizottságot,  hogy  a  környezetvédelmi  napot  minél  kevesebb 
költségből próbálják meg megoldani. 

Borbás Elvira tag: Minimálisan fog a bizottság költeni, csak a díjakra költ, az egész környezetvédelmi nap 
kb. 50 E Ft-ba fog kerülni. 

Dzsupin Imréné elnök: A környezetvédelmi nap megrendezését nem szeretnék abba hagyni, mert sokan 
csatlakoznak hozzá. Kéri a bizottságot, hogy aki a tájékoztatót elfogadja az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a környezetvédelmi nappal kapcsolatos tájékoztatót 3 igen szavazattal elfogadta. 

5. A köztisztviselők illetményéről, munkavégzéséről, valamint 
a köztisztviselők  juttatásairól és támogatásairól szóló  rendelet 
megalkotására javaslat

Dzsupin Imréné elnök: Javasolja a rendelet-tervezet III. fejezet 5. § (2) bekezdésénél javasolja, hogy ne
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százalékban  legyen  a  juttatás  meghatározva,  hanem  20  E  Ft/fő  összegben.  A határozati  javaslat:   Az 
Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  köztisztviselők 
illetményéről, munkavégzéséről, valamint a köztisztviselők  juttatásairól és támogatásairól szóló  rendelet-
tervezetet  fogadja el azzal a módosítással,  hogy a  III.  fejezet 5.  § (2) bekezdésénél  a következőképpen 
módosul: A Képviselő-testület figyelemmel a Ktv. 49/J.  § (2) bekezdésére – költségvetésében – szociális és 
kegyeleti  támogatás  céljára  20  E  Ft/fő  fedezetet  biztosít,  ami  más  célra  nem  használható  fel  és  nem 
csoportosítható át. Aki a határozati javaslattal egyetért az kézfeltartással jelezze.
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  12/2011.(IX.15.) EKB
       határozata

         A köztisztviselők illetményéről, munkavégzéséről, valamint a köztisztviselők 
juttatásairól és támogatásairól szóló rendelet megalkotásáról

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a köztisztviselők 
illetményéről, munkavégzéséről, valamint a köztisztviselők  juttatásairól és támogatásairól szóló  rendelet-
tervezetet  fogadja el azzal a módosítással,  hogy a  III.  fejezet 5.  § (2) bekezdésénél  a következőképpen 
módosul: A Képviselő-testület figyelemmel a Ktv. 49/J.  § (2) bekezdésére – költségvetésében – szociális és 
kegyeleti  támogatás  céljára  20  E  Ft/fő  fedezetet  biztosít,  ami  más  célra  nem  használható  fel  és  nem 
csoportosítható át.

Határidő: 2011. októberi soros ülés 
Felelős:  Vargáné Vass Éva jegyző

   Juhász Sándor polgármester 

6. Egyebek 

Dzsupin Imréné elnök: Kérdezi  a  bizottság  tagjait,  hogy az egyebekben van-e valakinek hozzászólása, 
felvetése? Megállapítja, hogy nincs az ülést 8:30 órakor bezárta.

K.m.f. 

Dzsupin Imréné Borbás Elvira
bizottság elnöke              jegyzőkönyv hitelesítő


